



LEGISLATIVE LIBRARY  
BIBLIOTHÈQUE DE L'ASSEMBLÉE LÉGISLATIVE

## **MANITOBA GOVERNMENT PUBLICATIONS MONTHLY CHECKLIST**

### **PUBLICATIONS DU GOVERNMENT DU MANITOBA**



**Volume 43  
Number / numéro 3  
March / mars 2017**

This information is available in alternate formats, upon request

Disponible en médias substitués sur demande

## NOTE

The **Checklist** includes Manitoba government publications received during the month by the Legislative library of Manitoba.

Departments with their branches and subdivisions, as well as boards, committees and other agencies are listed in alphabetical order under the Minister to whom they report. **All publications are listed under the issuing body.**

\* Orders for items marked with an asterisk should be sent to Statutory Publications, 10th floor - 155 Carlton Street, Winnipeg MB R3C 3H8. Requests for other items should be directed to the issuing department or agency. Titles marked "Limited Distribution" are produced in limited quantities, or for a particular user group. For all titles listed, orders should be sent promptly as supplies may be quickly exhausted.

For information about agency or department addresses, please contact Manitoba Government Inquiry, 710 – 155 Carlton Street, Winnipeg MB R3C 3H8. Locally, phone 204-945-3744. Within Manitoba, phone 1-866-626-4862. Or, consult the Manitoba Government Telephone Directory, available for purchase from Statutory Publications.

Items listed in the **Manitoba Government Publications Monthly Checklist** are available for consultation at the Legislative Library of Manitoba, 200 Vaughan Street, Winnipeg. Most titles are available for circulation to government personnel, or for interlibrary loan at 204-945-4330.

For information on the **Checklist** contact:  
Government Publications  
Legislative Library of Manitoba  
Room 100, 200 Vaughan Street  
Winnipeg MB R3C 1T5  
Telephone: 204-945-7022  
Fax: 204-948-1312

The [current issue of the Checklist](#) is posted on the Internet.

## AVIS

La liste que voici inclut les publications du Gouvernement du Manitoba que Bibliothèque de l'Assemblée législative a reçues au cours du mois.

Vous trouverez, en ordre alphabétique, les différents ministères provinciaux ainsi que les directions et subdivisions qui les composent et les divers comités, commissions et organismes qui en dépendent. **Chaque publication est décrite sous le nom de la source dont elle émane.**

Envoyez toute demande de document au ministère ou à l'organisme qui l'a produit, sauf s'il s'agit d'une publication dont le nom est accompagné d'un astérisque, en lequel cas il faut passer commande auprès des Publications officielles, 155, rue Carlton, 10e étage, Winnipeg, Manitoba, R3C 3H8. La mention "Tirage limité" indique qu'un document a été produit à un nombre réduit d'exemplaires ou à l'intention d'un groupe particulier de lecteurs. Commandez sans tarder, car les réserves peuvent s'envoler rapidement.

Pour connaître l'adresse d'un ministère ou d'un organisme, communiquez avec le Service de renseignements au public, 710 – 155 rue Carlton, Winnipeg, R3C 3H8. À Winnipeg téléphonez au 204-945-3744; ailleurs au Manitoba, composez, sans frais, le 1-866-626-4862. Vous pouvez également consulter l'annuaire gouvernemental (Manitoba Government Telephone Directory) qu'il est possible de se procurer aux Publications officielles.

Toutes les publications de la liste peuvent être consultées à la Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba, 200 rue Vaughan, bureau 100, Winnipeg. De plus, la plupart des documents peuvent être mis en circulation au sein de la fonction publique ou être prêtés à une autre bibliothèque (veuillez téléphoner au 204-945-4330). Pour recevoir des renseignements supplémentaires, veuillez téléphoner au 204-945-7022, ou par télécopieur au 204-948-1312.

Le [numéro courant de la Liste mensuelle](#) est affichée sur Internet.

## **Digital Collection of Manitoba Government Publications**

You may search digitized Manitoba government publications directly in the Legislative Library's [Digital Collection](#). New titles are added continuously. Please also check our [catalogue](#) for permanent URLs to new Manitoba government publications, as well as retrospective URLs that are added continually.

From time to time the Manitoba Legislative Library adds older material to its collection and provides access through the Digital Collection to the PDF version. We will record the existence of these publications in the *Monthly Checklist* and provide the persistent URLs to the PDFs, where available.

Because these publications are older, they may be out of print and consequently unavailable from their author departments. We will therefore flag each item with 'For Information only' in the *Monthly Checklist* and libraries are advised to print the publication from the Digital Collection if they require a hard copy for their collections. Physical copies of these items are available for onsite consultation at the Manitoba Legislative Library or for interlibrary loan.

## **Collection numérique des publications du gouvernement du Manitoba**

La Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba assure maintenant l'archivage de certaines publications en format PDF; les adresses URL permanentes de ces titres sont maintenant publiées dans la *Liste mensuelle*, sauf indication contraire.

De temps à autre, la Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba ajoute des documents plus anciens à sa collection et permet aux utilisateurs d'y accéder en version PDF par l'entremise de la [collection numérique des publications du Manitoba](#). Nous notons l'ajout de ces publications à la *Liste mensuelle des publications du gouvernement du Manitoba* et fournissons les adresses URL permanentes des PDF, lorsqu'elles sont disponibles.

Puisque ces publications datent de quelques années, elles peuvent être épuisées et donc plus disponibles des ministères. Chaque titre répertorié dans la *Liste mensuelle* porte donc la mention « À titre d'information seulement »; les bibliothèques qui veulent ajouter des copies papier à leurs collections sont invitées à imprimer les publications à partir de la collection numérique. Comme toujours, des exemplaires de ces publications peuvent être consultés sur place à la Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba et sont disponibles par service de prêt entre bibliothèques.

## OFFICIAL PUBLICATIONS / PUBLICATIONS OFFICIELLES

### Legislative Assembly / Assemblée législative

Bills = Projets de loi.

Winnipeg, Manitoba: Queen's Printer, 19-- -

For reference only. Print from the Internet.

#### **New Government Bills (41st Legislature, 2nd session)**

8. The Interim Appropriation Act, 2017 = Loi de 2017 portant affectation anticipée de crédits.

9. The Advocate for Children and Youth Act = Loi sur le protecteur des enfants et des jeunes.

10. The Manitoba Institute of Trades and Technology Amendment Act = Loi modifiant la Loi sur le Manitoba Institute of Trades and Technology.

11. The Community Child Care Standards Amendment Act (Staff Qualifications and Training) = Loi modifiant la Loi sur la garde d'enfants (compétences et formation du personnel)

12. The Teachers' Pensions Amendment Act = Loi modifiant la Loi sur la pension de retraite des enseignants.

13. The Regulated Health Professions Amendment Act = Loi modifiant la Loi sur les professions de la santé réglementées.

14. The Emergency Medical Response and Stretcher Transportation Amendment Act = Loi modifiant la Loi sur les interventions médicales d'urgence et le transport pour personnes sur civière.

15. The Department of Justice Amendment Act = Loi modifiant la Loi sur le ministère de la Justice

16. The Fatality Inquiries Amendment Act = Loi modifiant la Loi sur les enquêtes médico-légales.

17. The Court Security Amendment Act = Loi modifiant la Loi sur la sécurité dans les tribunaux.

18. The Legislative Security Act = Loi sur la sécurité de la Cité législative.

19. The Efficiency Manitoba Act = Loi sur la Société pour l'efficacité énergétique au Manitoba.

20. The Crown Corporations Governance and Accountability Act = Loi sur la gouvernance et l'obligation redditionnelle des corporations de la Couronne.

21. The Fiscal Responsibility and Taxpayer Protection Act = Loi sur la responsabilité financière et la protection des contribuables.

22. The Regulatory Accountability Act and Amendments to The Statutes and Regulations Act = Loi sur la responsabilisation en matière de réglementation et modifiant la Loi sur les textes législatifs et réglementaires.

23. The Fisheries Amendment Act = Loi modifiant la Loi sur la pêche.

24. The Red Tape Reduction and Government Efficiency Act, 2017 = Loi de 2017 sur la réduction du fardeau administratif et l'efficacité du gouvernement.

25. The Cannabis Harm Prevention Act (Various Acts Amended) = Loi sur la réduction des méfaits du cannabis (modification de diverses dispositions législatives).

26. The Election Financing Amendment Act = Loi modifiant la Loi sur le financement des élections.
27. The Elections Amendment Act = Loi modifiant la Loi électorale.
28. The Public Services Sustainability Act = Loi sur la viabilité des services publics.
29. The Health Sector Bargaining Unit Review Act = Loi sur la restructuration des unités de négociation dans le secteur de la santé.
30. The Local Vehicles for Hire Act = Loi sur la gestion locale des véhicules avec chauffeur.
31. The Advanced Education Administration Amendment Act = Loi modifiant la Loi sur l'administration de l'enseignement postsecondaire.
32. The Statutes Correction and Minor Amendments Act, 2017 = Loi corrective de 2017.

**New Private Members` Bills (41st Legislature 2nd session)**

211. The Settlement of International Investment Disputes Act = Loi sur le règlement des différends internationaux relatifs aux investissements.
213. The Gift of Life Act (Human Tissue Gift Act Amended) = Loi sur le don de la vie (modification de la Loi sur les dons de tissus humains).
214. The Missing Persons Amendment Act (Silver Alert) = Loi modifiant la Loi sur les personnes disparues (alerte silver).
215. The Civil Service Amendment Act (Employment Preference for Reservists with Active Service) = Loi modifiant la Loi sur la fonction publique (embauche préférentielle des réservistes ayant été en activité de service)
216. The Financial Administration Amendment Act (Economic Indicators) = Loi modifiant la Loi sur la gestion des finances publiques (indicateurs économiques).
217. The Labour Relations Amendment Act (Right to Collective Bargaining) = Loi modifiant la Loi sur les relations du travail (droit à la négociation collective).
218. The Red Tape Reduction Day Act = Loi sur la Journée de la réduction du fardeau administratif.
219. The Surface Water Management Act (Amendments to Various Acts to Protect Lakes and Wetlands) = Loi sur la gestion des eaux de surface (modification de diverses lois visant la protection des lacs et des terres humides).

[Index page for 41st Legislature, 2nd session](#)

[Page d'index pour la législature 41e, 2e session](#)

\* Debates and proceedings: official report (Hansard).

Winnipeg, Manitoba: Legislative Assembly of Manitoba, 1958-

Frequency: Daily when Legislative Assembly is in session.

**CURRENT EDITON:** Volume 70, number 18-31B, March 1-23 2017 (41st Legislature, 2st session)

[Index page for 41st Legislature, 2nd session](#)

\* The Manitoba gazette: proclamations and government notices = Gazette du Manitoba: proclamations et avis du gouvernement.

Winnipeg, Manitoba: Queen's Printer for the Province of Manitoba, 1871-  
Frequency: Weekly.

Subscription: \$100.00 per year.

**CURRENT EDITION:** Volume 146, number 9-12 (March 4-25, 2017)

\* Index of the Legislative Assembly of Manitoba debates and proceedings.

Winnipeg, Manitoba: Legislative Assembly of Manitoba, 1975-

Frequency: Published at the end of each session.

Price: \$8:30 + GST and PST.

**CURRENT EDITION:** 2016 (41st Legislature, 1st session). Printed version of this publication was previously listed in the February 2017 issue of the Monthly Checklist.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Order paper and notice paper = Feuilleton et avis.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Legislative Assembly, 19-- -

Frequency: Daily during session.

**CURRENT EDITION:** number 18-31, March 1-23, 2017 (41st Legislature, 2nd session)

[Index page for all papers available online](#)

[Le plus récent feuilleton et avis](#)

Votes and proceedings = Procès-verbal.

Winnipeg, Manitoba: Legislative Assembly of Manitoba, 19-- -

**CURRENT EDITION:** number 1-10 (November 21 - December 2, 2016) (41st Legislature, 2nd session, 2016/17)

[Index page listing all editions available for 41st Legislature, 2nd Session](#)

## **AGRICULTURE / AGRICULTURE**

Growing Forward 2: progress report, April 2013 to April 2016.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Agriculture, 2016.

1 folded sheet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Growing Forward 2: progress report, April 2013 to November 2016.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Agriculture, 2017.

8 pages.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Manitoba fair and events guide.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Agriculture, 2017-

Pamphlet.

Frequency: Annual.

**CURRENT EDITION:** 2017.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)



Your farm, your team, your plan: get the Farm Business Management team working for you.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Agriculture, 2017.

1 folded sheet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

## **AUDITOR GENERAL / VÉRIFICATEUR GÉNÉRAL**

Follow-up of recommendations.

Winnipeg, Manitoba: Office of the Auditor General, 2016-

Frequency: Annual.

**CURRENT EDITON:** March 2017 (Sessional paper 17, 41st Legislature, 2nd session 2016/17)

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

## **CROWN CORPORATIONS COUNCIL / CONSEIL DES CORPORATIONS DE LA COURONNE**

Quarterly report, Manitoba Crown Corporations Council.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Crown Corporations Council, 1990-

**CURRENT EDITON:** 3rd quarter report; 4th quarter report 2016 (Intersessional paper 16, 41st Legislature, 2nd session 2015/16)

Also published in French under title: Rapport trimestriel, Manitoba Conseil des corporations de la Couronne.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Rapport trimestriel, Manitoba Conseil des corporations de la Couronne.

Winnipeg : Conseil des corporations de la Couronne, 2002-

Fréquence: Trimestriel.

**ÉDITION RÉCENTE:** rapport du troisième trimestre; rapport du quatrième trimestre 2016.

Aussi publié en anglais sous le titre: Quarterly report, Manitoba Crown Corporations Council.

[Document électronique archivé par la Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba](#)

## **EDUCATION AND TRAINING / ÉDUCATION ET DE LA FORMATION**

Annual report, Manitoba Children and Youth Opportunities.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Children and Youth Opportunities, 2012-2016.

**CURRENT EDITON:** 2015/16 (Sessional paper 78, 41st Legislature, 1st session 2016/17) Printed version of this publication was previously listed in the October 2016 issue of the Monthly Checklist.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Online resources for career/life planning.  
Winnipeg, Manitoba: Manitoba Education and Training, 2017.  
12 pages.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

### **Manitoba Learning Resource Centre / Centre de ressources d'apprentissage du Manitoba**

Annual report, Manitoba Learning Resource Centre.  
Winnipeg, Manitoba: Manitoba Education and Training, 2016-  
**CURRENT EDITION:** 2015/16 (Sessional paper 18, 41st Legislature, 2nd session 2016/17)

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

### **Public Schools Finance Board / Commission des finances des écoles publiques**

Annual report, Manitoba Public Schools Finance Board.  
Winnipeg, Manitoba: Manitoba Education and Training, 2017-  
**CURRENT EDITION:** 2015/16 (Sessional paper 19, 41st Legislature, 2nd session 2016/17)

### **Schools' Finance Branch / Direction des finances des écoles**

Rapport des inscriptions scolaires.  
Winnipeg, Manitoba: Éducation et Enseignement supérieur Manitoba, Directions des finances des écoles, 2013-  
Fréquence: Annuel.  
**ÉDITION RÉCENTE:** 30 septembre 2015. La version imprimée de cette publication a déjà été répertoriée dans la Liste mensuelle de juin 2016.

[Document électronique archivé par la Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba](#)

### **GROWTH, ENTERPRISE AND TRADE / CROISSANCE, DE L'ENTREPRISE ET DU COMMERCE**

#### **Petroleum Branch / La Direction des ressources pétrolières**

Weekly well activity report: petroleum industry activity report.  
Winnipeg, Manitoba: Manitoba Growth, Enterprise and Trade, Petroleum Branch, 2016-  
Not for distribution. Print from the Internet.

**CURRENT EDITION:** February 6-27, 2017 (4 issues)

[Index page on publisher's website for issues available online.](#)

## **HEALTH, SENIORS AND ACTIVE LIVING / SANTÉ, DES AÎNÉS ET DE LA VIE ACTIVE**

### **Manitoba Home Care Services / Services de soins à domicile**

Your guide to home care services in Manitoba = Votre guide des services de soins à domicile au Manitoba.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Health, 2015.

8, 8 pages.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

[Document électronique archivé par la Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba](#)

### **Provincial Drug Programs / Direction des programmes de médicaments**

Manitoba drug benefits and interchangeability formulary.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Health, 1992-

Not for distribution. Print from the Internet.

**CURRENT EDITION:** Bulletin 91.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

## **INDIGENOUS AND MUNICIPAL RELATIONS / RELATIONS AVEC LES AUTOCHTONES ET LES MUNICIPALITÉS**

Summary overview of the taxicab industry in Winnipeg.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Indigenous and Municipal Relations, Taxicab Board, 2016.

28 pages.

Not for distribution. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Winnipeg taxicab services review: final report.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Indigenous and Municipal Relations, Taxicab Board, 2016.

iv, 169 pages.

Not for distribution. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

## **MANITOBA BUREAU OF STATISTICS / BUREAU DE STATISTIQUES DU MANITOBA**

Consumer price index report.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Bureau of Statistics, 1987-

Frequency: Monthly.

Subscription: \$30.00 per year.

**CURRENT EDITION:** February 2017.

Investment statistics report.  
Winnipeg, Manitoba: Manitoba Bureau of Statistics, 1988-  
Frequency: Annual.

**CURRENT EDITION:** Intentions 2017.

Subscription: \$50.00 per year.

Labour force statistics report.  
Winnipeg, Manitoba: Manitoba Bureau of Statistics, 1987-  
Frequency: Monthly.

Subscription: \$30.00 per year, includes Labour force statistics report: First Nations, Métis, and recent immigrant communities.

**CURRENT EDITION:** February 2017.

Quarterly population statistics report.  
Winnipeg, Manitoba: Manitoba Bureau of Statistics, 1987-  
Subscription: \$50.00 per year.

**CURRENT EDITION:** January 2017.

Summary of current economic indicators: year to date summary.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Bureau of Statistics, 1987-  
Frequency: Monthly.

Subscription: \$200.00 per year.

**CURRENT EDITION:** March 10, 2017

## **MANITOBA HUMAN RIGHTS COMMISSION / COMMISSION DES DROITS DE LA PERSONNE DU MANITOBA**

MHR connections.  
Winnipeg, Manitoba: Manitoba Human Rights Commission, 2001-  
Frequency: Monthly.

**CURRENT EDITION:** Volume 17 number 2 (February 2017)

Also published in French under title: MHR connexions.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

## **MANITOBA HYDRO / L'HYDRO-MANITOBA**

Quarterly report.  
Winnipeg, Manitoba: Manitoba Hydro-electric Board, 1987-

**CURRENT EDITION:** for the nine months ended December 31, 2016 (Sessional paper 16, 41st Legislature, 2nd session 2016/17)

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library \(December 2016\)](#)

## **MANITOBA LIQUOR AND LOTTERIES CORPORATION / LA SOCIÉTÉ MANITOBAINE DES ALCOOLS ET DES LOTERIES**

Quarterly financial report, Manitoba Liquor and Lotteries Corporation.  
Winnipeg, Manitoba: Manitoba Liquor and Lotteries Corporation, 2014-  
**CURRENT EDITON:** nine months ended December 31, 2016 (Sessional paper 20,  
41st Legislature, 2nd session 2016/17)  
<http://digitalcollection.gov.mb.ca/awweb/pdfopener?smd=1&did=25557&md=1>

## **MANITOBA PUBLIC INSURANCE CORPORATION / SOCIÉTÉ D'ASSURANCE PUBLIQUE DU MANITOBA**

Deductibles = Franchises.  
Winnipeg, Manitoba: Manitoba Public Insurance Corporation, 2017.  
10, 10 pages.

Fleet safety = Sécurité des parcs automobiles.  
Winnipeg, Manitoba: Manitoba Public Insurance Corporation, 2017.  
8, 8 pages.  
[Bilingual document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Personalized licence plates = Plaques d'immatriculation personnalisées.  
Winnipeg, Manitoba: Manitoba Public Insurance Corporation, 2017.  
5, 6 pages.  
[Bilingual electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Quarterly financial report, Manitoba Public Insurance.  
Winnipeg, Manitoba: Manitoba Public Insurance Corporation, 1988-  
**CURRENT EDITON:** 3rd quarter, nine months ended November 30, 2016  
(Intersessional paper 6, 41st Legislature, 2nd session 2016/17)  
[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

## **OMBUDSMAN MANITOBA / L'OMBUDSMAN DU MANITOBA**

Manitoba Ombudsnews.  
Winnipeg, Manitoba: Ombudsman Manitoba, 2006-  
Frequency: Quarterly.  
Not for distribution. Print from the Internet.  
**CURRENT EDITION:** 2017-1.  
Also published in French under title: Manitoba Ombudsnouvelles.  
[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Manitoba Ombudsnouvelles.

Winnipeg, Manitoba: Ombudsman Manitoba, 2006-

Fréquence: Trimestriel.

À ne pas distribuer. S'il vous plaît imprimer à partir d'Internet.

**ÉDITION RÉCENTE:** 2017-1.

Aussi publié en anglais sous le titre: Manitoba Ombudsnews.

[Document électronique archivé par la Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba](#)

## **RED RIVER COLLEGE / COLLÈGE RED RIVER**

Annual financial report, Red River College.

Winnipeg, Manitoba: Red River College, 1998-

**CURRENT EDITON:** 2015/16. Printed version of this publication was previously listed in the November 2016 issue of the Monthly Checklist.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

## **SPORT, CULTURE AND HERITAGE / SPORT, DE LA CULTURE ET DU PATRIMOINE**

Imagine Creative Manitoba: Manitoba culture and creative industries strategy: 2017 discussion paper.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Sport, Culture and Heritage, 2017.

103 pages.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

## **Communication Services / Services de communication**

Spring flood outlook.

Winnipeg, Manitoba: Communication Service Manitoba, 2013-

Frequency: Irregular.

Not for distribution. Print from the Internet.

**CURRENT EDITION:** 2017 March.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

## **Film Classification Board / Commission de classification cinématographique Manitoba**

Monthly report.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Sport, Culture and Heritage, Film Classification Board, 2016-

**CURRENT EDITION:** February 2017.

## **Legislative Library / Bibliothèque de l'Assemblée législative**

Selected new titles: some recent additions to the Library collection.  
Winnipeg, Manitoba: Manitoba Sport, Culture and Heritage, Manitoba Legislative Library, 2016-  
Frequency: Monthly.

**CURRENT EDITION:** March 2017.

[Information page for Selected New Titles](#)

## **Public Library Services / Services de bibliothèques publiques**

Regroupement des perspectives: développement des bibliothèques au Manitoba.  
Winnipeg, Manitoba: Sport, de la Culture et du Patrimoine Manitoba, Direction des services de bibliothèques publiques, 2017.  
27 pages.

[Document électronique archivé par la Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba](#)

## **SUSTAINABLE DEVELOPMENT / DÉVELOPPEMENT DURABLE**

Demand-side management (DSM) in Manitoba: a new framework: model overview.  
Winnipeg, Manitoba: Manitoba Sustainable Development, 2014.  
23 pages.

Not for distribution. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

## **HISTORICAL REPORTS ADDED / RAPPORTS HISTORIQUES AJOUTS**

Manitoba Order in Council: authorizes Minister of Welfare to enter into and execute an Agreement with Government of Canada respecting Child Welfare Services in the territories served by the Children's Aid Society of Western Manitoba.  
Winnipeg, Manitoba: Executive Council, 1962.  
8 pages.

Order in Council number: 13/62.

For information only. Print from the Internet.

<http://digitalcollection.gov.mb.ca/awweb/pdfopener?smd=1&did=25495&md=1>

Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library

Manitoba Order in Council: authorizes Agreement between Canada and the Province of Manitoba re: services provided by the Children's Aid Societies to Indians.  
Winnipeg, Manitoba: Executive Council, 1966.  
10 pages

Order in Council number: 887/66.

For information only. Print from the Internet.

<http://digitalcollection.gov.mb.ca/awweb/pdfopener?smd=1&did=25494&md=1>

Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library

Manitoba Order in Council: to approve amending 1966 agreement re: cost sharing of Indian Welfare Services.

Winnipeg, Manitoba: Executive Council, 1971.

5 pages.

Order in Council number: 40/71.

For information only. Print from the Internet.

<http://digitalcollection.gov.mb.ca/awweb/pdfopener?smd=1&did=25493&md=1>

Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library

Manitoba soil fertility guide.

Revised March 2007.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Agriculture and Food, 2007.

viii, 74 pages.

For information only. Print from the Internet.

<http://digitalcollection.gov.mb.ca/awweb/pdfopener?smd=1&did=25507&md=1>

Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library

Sergeant-at-Arms' manual.

Revised edition, October 2009.

Winnipeg, Manitoba: Manitoba Legislative Assembly, 2009.

50 pages.

For information only. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)